



FIRST FLOOR



TYPE 2M Two Beds Middle TOWNHOUSE

GROUND FLOOR 743 sqft. 69 sqm. FIRST FLOOR 603 sqft. 56 sqm. TOTAL SELLABLE AREA 1346 sqft. 125 sqm.

All floor plans depicted here with are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميع مخططات الوحدات السكنية الموضحة هي إرشادية ولا تقد قياسية، التشطيبات والقياسات عرضة للتغيير والتعديل دون إشعار مسبق وفقاً لتقدير بلووم العقارية بما يتماشئ مع أحكام عقد البيع. وكذلك تنسيق الحدائق والأجهزة الإلكترونية والثاث والأكسسوارات هي ريشادية وغير مشمولة إيضاً.





FIRST FLOOR



TYPE 2M-1 Two Beds Middle 1 TOWNHOUSE

GROUND FLOOR 743 sqft. 69 sqm. FIRST FLOOR 560 sqft. 52 sqm. TOTAL SELLABLE AREA 1303 sqft. 121 sqm.

All floor plans depicted here with are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميع مخططات الوحدات السكنية الموضحة هي إرشادية ولا تعد قياسية، التشطيبات والغياسات عرضة للتغيير والتعديل دون إشعار مسبق وقعًا لتقدير بلووم العقارية بما يتماشئ مع أحكام عقد البيع. وكذلك تنسيق الحدائق والأجهزة الإلكترونية والآثاث والأكسسوارات هي ريشادية وغير مشمولة أيضًا.





FIRST FLOOR



TYPE 2E Two Beds End TOWNHOUSE

GROUND FLOOR 764 sqft. 71 sqm. FIRST FLOOR 570 sqft. 53 sqm. TOTAL SELLABLE AREA 1334 sqft. 124 sqm.

All floor plans depicted here with are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميع مخططات الوحدات السكنية الموضحة هي إرشادية ولا تعد قياسية، التشطيبات والقياسات عرضة للتغيير والتعديل دون إشعار مسبق وقفاً لتقدير بلووم العقارية بما يتماشى مع أحكام عقد البيع، وكذلك تنسيق الحدائق والأجهزة الإلكترونية والأثان والأكسسوارات هي إرشادية وغير مشمولة أيضاً.









TYPE 3M Three Beds Middle TOWNHOUSE

GROUND FLOOR 829 sqft. 77 sqm. FIRST FLOOR 797 sqft. 74 sqm. TOTAL SELLABLE AREA 1626 sqft. 151 sqm.

All floor plans depicted here with are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميع مخططات الوحدات السكنية الموضحة هي إرشادية ولا تعد قياسية ، التشطيبات والقياسات عرضة للتغيير والتعديل دون إشعار مسرق وفقاً لتقدير بلووم العقارية بما يتماشى مع أحكام عقد البيع ، وخذك تنسيق الحداثق والأجهزة الإلكترونية والثاث والأكسسوارات هي إرشادية وغير مشمولة أيضاً.







TYPE 3E Three Beds End. TOWNHOUSE

GROUND FLOOR 958 sqft. 89 sqm. FIRST FLOOR 883 sqft. 82 sqm. TOTAL SELLABLE AREA 1841 sqft. 171 sqm.

All floor plans depicted here with are not to scale, applied finishes and final unit areas are subject to change without prior notice at the discretion of Bloom Properties in line with the provision of contract of sale. Landscaping and interior design shown in the imagery including furniture, accessories and electronics are indicative only and will not be included within the offering.

جميع مخططات الوحدات السكنية الموضحة هي إرشادية ولا تعد قياسية، التشطيبات والقياسات عرضة للتغيير والتعديل دون إشعار مسرق وفقاً لتقدير بلووم العقارية بما يتماشى مع أحكام عقد البيح، وكذلك تنسيق الحدائق والأجهزة الإلكترونية والثائث والأكسسوارات هي الشارحة فع مشمطة أدخاً الشارحة فعلم مشمطة أدخاً

GROUND FLOOR

FIRST FLOOR